
Protokół Nr 7/2019
z obrad VII Sesji Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w dniu 28.05.2019r. o godz. 10-tej
iy sali posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Konstancin-Jeziorna przy ul. Piaseczyńskiej 77.

Ad.1

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek przywitała zebranych i otworzyła obrady VII Sesji Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek odczytała pismo od Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej
z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego (pismo stanowi załącznik).

Ad.2

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła kworum na podstawie listy obecności (lista
stanowi załącznik).

Ad. 3

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że porządek obrad radni otrzymali wraz z
materiałami na sesję.

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z VI sesji.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
8. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.
9. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin — Jeziorna na lata 20 19-2023.
12. Projekt uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i

odprowadzania ścieków do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu
Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w
Warszawie.

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 33/VIII/4/2019 Rady Miejskiej
Konstancin — Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie szczegółowych zasad
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze. specjalistyczne usługi opiekuńcze
(z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi) oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia
z odpłatności i trybu ich pobierania.

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 34/VIII/4/2019 Rady Miejskiej
Konstancin — Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie
dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole
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i w domu” na lata 20 19-2023 i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na
świadczenia przyznane w ramach programu.

15. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu
osłonowego .Posiłek w szkole i w domu” na lata 20 19-2023.

16. Projekt uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę
lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej Gminy Konstancin — Jeziorna za rok
2018.

17. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin —

Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w gminie Konstancin
— Jeziorna stanowiącej działkę ewidencyjną numer 83/2 z obrębu 0015 Obory —

Lyczyn.
18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz użytkownika

wieczystego nieruchomości położonych na terenie Gminy Konstancin — Jeziorna w
obrębach geodezyjnych 0015 Obory — Łyczyn oraz 0016 Obory.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny
sprzedaży nieruchomości położonych na terenie gminy Konstancin — Jeziorna w
obrębach geodezyjnych 0015 Obory — Łyczyn oraz 0016 Obory.

20. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin —

Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w
Konstancinie — Jeziornie przy ulicy Swietlicowej stanowiącej projektowane działki
gruntu numer 14/4 i 12/8 z obrębu 01-16.

21. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za
2018 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w
Konstancinie — Jeziornie.

22. Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik
przyrody w granicach administracyjnych Gminy Konstancin-Jeziorna.

23. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego sołectwa Czernidła.

24. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr
ewid. 28/2 oraz agmentu działki o nr ewid. 38 z obrębu ewid. 0013 (Kierszek)
gm. Konstanciri — Jeziorna.

25. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla działki o nr ew. 6/3 z obrębu 03-23 w Konstancinie Jeziornie.

26. Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r.

27. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
28. Korespondencja.
29. Rozpatrzenie skarg.
30. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Przewodnicząca Rady Agata \Vilczek poinformowała, że:

- wpłynęła autopoprawka do projektu uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej na 201 9r.
(194/2019),

- wnioskuje o wprowadzenie w punkcie nr 26 projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu
ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych,
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W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przejęła ww. wniosek i
dokonała zmiany porządku obrad.

- wnioskuje o wprowadzenie w punkcie nr 28 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr
24/VIII/3/20 18 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przejęła ww. wniosek i
dokonała zmiany porządku obrad.

- wnioskuje o wprowadzenie w punkcie nr 29 Stanowisko nr 1 Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna w sprawie drogi 724- obwodnicy Góry Kalwarii- Konstancina-Jeziorny-Warszawy.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska przejęła ww. wniosek i
dokonała zmiany porządku obrad.

Dalszych uwag brak.

Rada Miejska przyjęła następujący porządek obrad wraz ww. zmianami:

1. Otwarcie obrad.
2. Stwierdzenie kworum.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Przyjęcie protokołu z VI sesji.
5. Wystąpienia mieszkańców.
6. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.
7. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami.
8. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy między sesjami.
9. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019.
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin — Jeziorna na lata 20 19-2023.
12. Projekt uchwały w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i

odprowadzania ścieków do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu
Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w
Warszawie.

13. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 33/VIII/4/2019 Rady Miejskiej
Konstancin — Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie szczegółowych zasad
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze
(z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi) oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia
z odpłatności i trybu ich pobierania.

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 34/VIII/4/2019 Rady Miejskiej
Konstancin — Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium
dochodowego uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy w zakresie
dożywiania dla osób objętych wieloletnim rządowym programem ..Posiłek w szkole
iw domu” na lata 2019-2023 i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na
świadczenia przyznane w ramach programu.

15. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu
osłonowego Posiłek w szkole iw domu” na lata 2019-2023.
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16. Projekt uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę
lokalnej sytuacji społecznej i demografkznej Gminy Konstancin — Jeziorna za rok
2018.

17. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin —

Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w gminie Konstancin
— Jeziorna stanowiącej działkę ewidencyjną numer 83/2 z obrębu 0015 Obory —

Łyczyn.
18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz użytkownika

wieczystego rńeruchomości położonych na terenie Gminy Konstancin — Jeziorna w
obrębach geodezyjnych 0015 Obory — Łyczyn oraz 0016 Obory.

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifkaty od ceny
sprzedaży nieruchomości położonych na terenie gminy Konstancin — Jeziorna w
obrębach geodezyjnych 0015 Obory — Łyczyn oraz 0016 Obory.

20. Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin —

Jeziorna prawa własności części nieruchomości gruntowej położonej w
Konstancinie — Jeziornie przy ulicy Swietlicowej stanowiącej projektowane dziatki
gruntu numer 14/4 i 12/8 z obrębu 01-16.

21. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania fmansowego za
2018 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w
Konstancinie — Jeziornie.

22. Projekt uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik
przyrody w granicach administracyjnych Gminy Konstancin-Jeziorna.

23. Projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego sołectwa Czernidła.

24. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr
ewid. 28/2 oraz agmentu działki o nr ewid. 38 z obrębu ewid. 0013 (Kierszek)
gm. Konstancin — Jeziorna.

25. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla działki o nr ew. 6/3 z obrębu 03-23 w Konstancinie — Jeziornie.

26. projektu uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników do sadów powszechnych

27. Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady
Miejskiej Konstaicin-Jezioma z dnia 19 grudnia 2018r.

28. Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r.

29. Stanowisko nr 1 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie drogi 724-
obwodnicy Góry Kalwarii- Konstancina-Jeziorny-Warszawy.

30. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych.
31. Korespondencja.
32. Rozpatrzenie skarg.
33. Zamknięcie obrad i ustalenie terminu następnej sesji.

Ad. 4
Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że nie wpłynęła żadna uwaga do protokołu
nr 6/2019.

W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska przyjęła protokół z VI
sesji.
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Ad. 5

Pani Aneta Głowacka wystąpiła, w imieniu Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 2 w
sprawie dot. zmiany terminu zorganizowania Gali Sportu, który proponowany jest we wrześniu
a uczniowie proszą, aby odbyła się dzień przed zakończeniem roku szkolnego (pismo stanowi
załącznik).

Pan Marcin Czajka wystąpił, w imieniu Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 1 w sprawie
dot. zmiany terminu zorganizowania Gali Sportu, która proponowana jest we wrześniu a
uczniowie proszą, aby odbyła się dzień przed zakończeniem roku szkolnego (pismo stanowi

załącznik).

W związku z powyższym wywiązała się dyskusja, w trakcie której Przewodnicząca Komisji
BOKiS odczytała oświadczenie odnośnie stanowiska Dyrekcji cyt.: „GOSiR nie będzie
zajmował się organizacją gali.” Wyraziła stanowczy protest przeciwko takiemu postepowaniu

(stanowisko stanowi załącznik).

Dr Czesława Gasik wystąpiła z zapytaniem odnośnie dalszych losów „.Muzeum Wycinanki”
oraz czego dotyczy projekt uchwały nr 22 w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa
uznanego za pomnik przyrody w granicach administracyjnych Gminy Konstancin-Jeziorna.

Pan Ryszard Janiszewski wyraził swoje zdanie dot. koszenia trawników. Uważa, że należy
zmienić sposób działania i w czasie suszy nie powinny one być koszone, gdyż usychają a
zarośnięta łąka często jest ładniejsza niż zadbany trawnik. Zwrócił się także z prośbą o reakcję
gminy w sprawie używania oprysku zwanego „andap”, który jest trucizną.

Pan Zygmunt Włodarczyk wystąpił w sprawie:

- braku reakcji władz na niebezpieczeństwo przerwania wabi Wisły w Kępie Oborskiej, gdyż
woda znajduje się już 8m od wabi,

- czy mieszkańcy odkupili od Urzędu dojazdy do swoich posesji na ul. Piaseczyńskiej,

- rozjeżdżonej zieleni na ul. Warszawskiej,

- stwarzających niebezpieczeństwo konarów drzew na ul. Wierzbowej i braku reakcji Straży
Miejskiej.

Pan Michał Wiśniewski stwierdził, że ma nadzieję, iż ustalenia Komisji Ładu Przestrzennego i

Spraw Komunalnych będą sprawnie wprowadzone, że komisje i sesje będą poświęcone

komunikacji miejskiej oraz układowi komunikacyjnemu. Ma nadzieję także, że nie będzie

trudności komunikacyjnych dot. zorganizowania posiedzeń Komisji Ładu Przestrzennego i
Spraw Komunalnych — odpowiedzi udzielił Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i
Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar.

Pan Jan Strękowski wystąpił w sprawie ustaleń Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw
Komunalnych, na której poruszana była sprawa sytuacji powodziowej na ul. Kołobrzeskiej i
wizji lokalnej? Kolejna sprawa dot. wystających i popodcinanych konarów sosen na ul.
Kołobrzeskiej, które zostały zniszczone.
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Sołtys Opaczy Elżbieta Rychlica wystąpiła w sprawie złego stanu terenu i budynku Ośrodka
Zdrowia w Opaczy a także zawalonego śmietnika.

Sołtys Kieszka Jolanta Ciesielska wystąpiła w sprawie projektowanych dróg na Kierszku tj.
drogi 10 KDL oraz ul. Działkowej, na którą została cofnięta dotacja z gminy Piaseczno.

Mieszkaniec p. Przybora wystąpił w sprawie trasy autobusu. który często jeździ z Konstancina
do centrum Warszawy ul. Działkową Kolejna sprawa dot. godzin kursowania autobusu między
godz. 6.27-8.11 z okolic ul. Warszawskiej są tylko dwa autobusy do Wilanowa natomiast
większość jest do Kabat. Zwrócił się z prośbą o przeprowadzenie rozmów w sprawie zmiany
godzin kursowania autobusów w godzinach przedszkolnych i powrotu ze szkoły.

Pan Andrzej Stachowśki wystąpił w sprawie zorganizowania dyskusji na temat komunikacji.
Przedstawił kilka zapisów z przyjętej strategii komunikacji gminy Konstancin-Jeziorna do
2020r.

Pan Paweł Śledziewski wystąpił w sprawie braku placu zabaw i wykluczenia dzieci na Porąbce.
Następnie zwrócił się z apelem o zapewnienie bezpieczeństwa na osiedlu Porąbka.

Burmistrz. na bieżąco, udzielał odpowiedzi po każdym wystąpieniu mieszkańca.

Ad.6

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że radni otrzymali kopię informacji
Burmistrza o pracy między sesjami w formie papierowej i mailowo (stanowi załącznik).

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań dot. ww. informacji.

Burmistrz uzupełnił ww. informację i stwierdził, że:

- w dniu wczorajszym Starosta wydał Zarządzenie w sprawie wprowadzenia na obszarze
powiatu stanu pogotowia przeciw powodziowego na terenie gminy Góra Kalwaria, Konstancin
Jeziorna i Piaseczna. W dniu wczorajszym zostało zwołane na terenie naszej gminy
posiedzenie zespołu kryzysowego. W dni dzisiejszym otrzymaliśmy informację, że stan wody
nie zagraża bezpieczeństwu,

- w ostatnią niedzielę odbyły się wybory do Parlamentu Europejskiego. Burmistrz przedstawił
ekwencję wyników w wyborach, naszej gminy i gmin ościennych,

- na terenie Województwa Mazowieckiego Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska podał
informacje, że 96 gmin musi wdrożyć program naprawczy. aby zlikwidować niską emisję dot.
pyłów zawieszonych pmlO i pm2i. Następnie Burmistrz podał dane dot. gminy Konstancin
Jeziorna.

Na pytania radnego Arkadiusza Głowackiego, Krzysztofa Bajkowskiego, Bogusława Komosy
oraz Ireny Śliwka odpowiedzi udzielił Burmistrz.

Ad. 7

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek stwierdziła, że radni otrzymali kopię informacji o pracy
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między sesjami w formie papierowej i mailowo (stanowi załącznik).

Zwróciła się z prośbą o zadawanie pytań dot. ww. informacji.

Na pytanie radnego Bogusława Komosy dot. rezygnacji radnego Sławomira Stoczyńskiego z
funkcji radnego odpowiedzi udzieliła Kierownik BRM Bożena Mirończuk.

Ad. 8

Przewodniczący komisji Rady Miejskiej udzielili informacji na temat pracy poszczególnych
komisji.

Ad.9

W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-O. wstrzymało się -1 Rada Miejska powołała Komisję
Uchyał i Wniosków w składzie: Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek i Piotr Wasilewski.

Radin wyrazili zgodę na pracę w komisji.

Przewodiiicząca Rady Agata Wilczek ogłosiła przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 10
Projekt uchwały iy sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2019.

Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką (BRM
194/2019).
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z wnioskami.
W dalszej część posiedzenia wywiązała się dyskusja dot. wniosków komisji. Na pytania dot.
zwiększenia środków na remont willi „Gryf” (wzmocnienia ścian) odpowiedzi udzielił
Inspektor Wydziału Inwestycji Tomasz Gajek.
Na pytanie radnej Ireny Śliwka dot. zmniejszenia środków na ul. Jabłoniową odpowiedzi
udzielił Burmistrz.
W wyniku głosowania: za- 14, przeciw-1, wstrzymało się -2 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę wraz z autopoprawką.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 82/VIII/7/2019.

Ad. 11
Projekt uchwały iy sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Konstancin-Jeziorna na lata 2019-2023.
Skarbnik Dariusz Lipiec przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Budżetu. Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozYtywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- 11, przeciw-1, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww.

uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 83/VIII/7/2019.
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Ad. 12

Projekt uchwaly w sprawie przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania ścieków do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarządu
Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w Warszawie.
Dyrektor ZGK Edward Skarżyński przedstawił ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 84/VIII/7/2019.

Ad. 13
Projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwały nr 33/VIII/4/2019 Rady Miejskiej Konstancin
— Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie szczegółowych zasad przyznawania i
odpłatności za usiugi opiekuńcze, specjalistyczne usługi opiekuńcze (z wyłączeniem
specjalistycznych usiug opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi) oraz
szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia z odpłatności i trybu ich
pobierania.
Kierownik OPS Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 85/VIII/7/2019.

Ad. 14

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 34/VIII/4/2019 Rady Miejskiej Konstancin
— Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do przyznania nieodpiatnie pomocy w zakresie dożywiania dla osób
objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 20 19-
2023 i określenia zasad zwrotu wydatków poniesionych na świadczenia przyznane w
ramach programu.

Kierownik OPS Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej. Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 86/VIII/7/2019.

Ad. 15
Projekt uchwaFy w sprawie uchwalenia wieloletniego gminnego programu osłonowego
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023.
Kierownik OPS Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej, Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
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Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęta ww. uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 87/VIII/7/2019.

Ad. 16
Projekt uchwały iy sprawie oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o analizę
lokaLnej sytuacji społecznej i demograficznej Gminy Konstancin — Jeziorna za rok 2018.
Kierownik OPS Ewa Michalska przedstawiła ww. projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej. Zdrowia i Opieki Społecznej Renata Wieczorek
przedstawiła pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęta ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 88/VIII/7/2019.

Ad.17
Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin —

Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w gminie Konstancin —

Jeziorna stanowiącej działkę ewidencyjną numer 83/2 z obrębu 0015 Obory — Łyczyn.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.
projekt uchwały a następnie omówił kolejne projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej C je ślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunainych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
W dyskusji udział brali radni: Bogusław Komosa, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Głowacki,
Andrzej C ieślawski, Krzysztof B ajkowski.
W wyniku głosowania: za- jednogłośnie (18 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 89fy1I1/7/2019.

Ad. 18
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz użytkownika
wieczystego nieruchomości położonych na terenie Gminy Konstancin — Jeziorna w
obrębach geodezyjnych 0015 Obory — Łyczyn oraz 0016 Obory.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.
projekt uchwały a następnie omówił kolejne projekty uchwał.
W dyskusji udział brali radni: Alfreda Konopka, Krzysztof Bajkowski.
W wyniku glosowania: za- 10, przeciw-1, wstrzymalo się -7 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 90/VIII/7/2019.

Ad.19
Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży
nieruchomości położonych na terenie gminy Konstanciii — Jeziorna w obrębach
geodezyjnych 0015 Obory — Lyczyn oraz 0016 Obory.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił Wy.T.

projekt uchwały a następnie omówił kolejne projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z 10% bonifikaty.
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Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji wraz z 10% bonifikaty.
W dyskusji udział brali radni: Bogusław Komosa, Krzysztof Bajkowski. Andrzej Cieślawski.
Burmistrz Kazimierz Jańczuk. Włodzimierz Wojdak.
Radny Włodzimierz Wojdak zgłosił wniosek o udzielenie 10% bonifikaty.
Innych wniosków brak.
W wyniku głosowania: za- 16, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada miejska przyjęła wniosek o
udzielenie 10% bonifikaty.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę
wraz z 10% bonifikaty.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 911y111/7/2019.

Ad. 20
Projekt uchwaly w sprawie nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancm —

Jeziorna prawa wiasności części nieruchomości gruntowej polożonej iy Konstancinie —

Jeziornie przy ulicy Swietlicowej stanowiącej projektowane działki gruntu numer 14/4 I
12/8 z obrębu 01-16.
Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Krzysztof Kasperec przedstawił ww.
projekt uchwały a następnie omówił kolejne projekty uchwał.
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Spraw Majątkowych Andrzej Cieślawski
przedstawił pozytywną opinię komisji.
W wyniku glosowania: za- 15, przeciw-1, wstrzymalo się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwalę.
Komisja Uchwal I Wniosków nadala jej numer 92/VIII/7/2019.

Ad. 21
Projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego za 2018
rok Samodziehego Publicznego Zespolu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie —

Jeziornie.
Inspektor Wydziału Oświaty, Kultury i Zdrowia Barbara Białowąs przedstawiła ww. projekt
uchwały.
W dyskusji udział wzięli radni Arkadiusz Głowacki, Włodzimierz Wojdak, Andrzej Cieślawski
i Alfreda Konopka.
W wyniku glosowania: za-7, przeciw-3, wstrzymalo się -6 Rada Miejska podjęla ww.
uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 93!YIHJ7/2019.

Ad. 22
Projekt uchwaly w sprawie zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za pomnik
przyrody w granicach administracyjnych Gnilny Konstancin-Jeziorna.
Z-ca Kierownika Wydziału Ochrony Srodowiska i Ro]riictwa Anna Stefaniak przedstawiła ww.
projekt uchwały.
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa i Ochrony Srodowiska Iwona Siudzinska przedstawiła
pozytywną opinię komisji.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwalę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 94/VIII/7/2019.
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Ad. 23
Projekt uchwaly w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
sołectwa Czernidła.
Z-ca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska przedstawiła
ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (16 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 95/VIII/7/2019.

Ad. 24
Projekt uchwaly w sprawie uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ewid. 28/2 oraz
fragmentu działki o ur ewid. 38 z obrębu ewid. 0013 (Kierszek) gm. Konstancin —

Jeziorna.
Z-ca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska przedstawiła
ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
Uwag brak.
W wyniku glosowania: za- jednoglośnie (15 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 96/VIII/7/2019.

Ad. 25
Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla
działki o nr ew. 6/3 z obrębu 03-23 w Konstancinie — Jeziornie.
Z-ca Kierownika Wydziału Planowania Przestrzennego Elżbieta Bartoszewska przedstawiła
ww. projekt uchwały.
Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Spraw Komunalnych Arkadiusz Zewar
przedstawił pozytywną opinię komisji.
W dyskusji udział wzięli radni: Arkadiusz Głowacki, Piotr Wasilewski, Włodzimierz Wojdak,
Alfreda Konopka, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Krzysztof Bajkowski, Bogusław
Komosa i Kierownik Planowania Przestrzennego Ewa Klimkowska-Sul.
W trakcie dyskusji radny Arkadiusz Głowacki zgłosił wniosek, aby w mpzp działki 6/3 obręb
03-33 wielkość działek dla zabudowy jednorodzinnej wynosiła 600m2 natomiast dla zabudowy
bliźniaczej 800m2.
Głosowanie: za-9, przeciw-8. wstrzymało się -0.
Burmistrz Kaźmierz Jańczuk stwierdził, że jako wnioskodawca wycofrije ww. projekt uchwały.
Radny Bogusław Komosa stwierdził, że wnioskuje o opinię prawną na piśmie jakie
konsekwencje przynosi wycofanie ww. projektu uchwały.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek ogłosiła przerwę.
Po przerwie wznowiono obrady.

Ad. 26

Projekt uchwały w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
lawników do sądów powszechnych.

Kierownik BRM Bożena Mirończuk przedstawiła ww. projekt uchwały.



Radna Aleksandra Kostrzewska zgłosiła się do pracy w ww. Zespole.
Radny Ignacy Gołębiowski zgłosił kandydaturę radnego Włodzimierza Wojdaka, który wyraził
zgodę na pracę w ww. Zespole.
Radny Andrzej Cieślawski zgłosił kandydaturę Kierownik BRM Bożeny Mirończuk. która
wyraziła zgodę na pracę ww. Zespole.
Radna Iwona Siudzińska zgłosiła kandydaturę radnej Alfredy Konopka. która wyraziła zgodę
na pracę w komisji.
Radny \Vłodzimierz Wojdak zgłosił kandydaturę radnej Bożeny Wierzbickiej. która wyraziła
zgodę na pracę w ww. Zespole.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -1 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Komisja Uchwał i Wniosków nadała jej numer 97/VIII/7/2019.

Ad. 27
Projekt uchwały w sprawie iy sprawie zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady Miejskiej
Konstancin-Jezioria z dnia 19 grudnia 2018r.
Kieroik BRM Bożena Mirończuk przedstawiła ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką
dot. wystąpienia Przewodniczącej Rady z trzech a nie dwóch komisji.
W wyniku glosowania: za- jednogłośnie (17 radnych) Rada Miejska podjęła ww. uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadała jej numer 98/VIII/7/2019.

Ad. 28

Projekt uchwały yy sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r.
Przewodnicząca Rady przedstawiła ww. projekt uchwały.
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -3 Rada Miejska podjęła ww.
uchwałę.
Komisja Uchwal i Wniosków nadala jej numer 99/VIII/7/2019.

Ad. 29
Stanowisko nr 1 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna w sprawie drogi 724- obwodnicy
Góry Kalwarii- Konstancina-Jeziorny-Warszawy.
Przewodnicząca Rady Agata Wilczek odczytała stanowisko nr 1 (stanowi załącznik).
W wyniku glosowania: za- 14, przeciw-0, wstrzymało się -2 Rada Miejska przyjęła ww.
stanowisko.

Ad. 30

Radny Andrzej Cieślawski zgłosił wniosek dot. „Muzeum Wyclnanki Polskiej”.

W związku z powyższym wywiązała się dyskusja.

W wymku głosowania: za- 11, przeciw-4. wstrzymało się -2 Rada Miejska Konstancin
Jeziorna przyjęła wniosek o podjęcie pilnych działań. mających na celu rozstrzygniecie
przetargów ogłoszonych przez Konstanclnski Dom Kultury na przebudowę i adaptację
pomieszczeń Domu Ludowego w Mirkowie przy ul. Anny Walentynowicz 18 na „Muzeum
Wycinanki Polskiej”.
W szczególności Rada Miejska wnioskuje o konieczne zmiany w Wieloletniej Prognozie
Flnansowej oraz o zawarcie przez Gminę Konstancin-Jeziorna umowy z Konstancińskim
Domem Kultury w przedmiocie dotacji celowej z przeznaczeniem na wkład własny
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beneficjenta, którym jest Konstanciński Dom Kultury. w związku z realizacją projektu
europejskiego „Muzeum Wycinanki Polskiej”.

Przewodnicząca rady Agata Wilczek stwierdziła, że interpelacji brak.

Radny Andrzej Cieślawski zgłosił wniosek dot. budynku SPZZOZ przy ul. Wareckiej.

W wyniku glosowania: za- 12, przeciw-1. wstrzymało się -3 Rada Miejska Konstancin-Jeziorna
wnioskuje o pisemuą opinię prawną czy istnieją jakiekolwiek ograniczenia w dysponowaniu
przez Gminę nieruchomością położoną przy ul. Wareckiej 15A, dz.ew. 105 z obrębu 03-20, a
w szczególności czy nieruchomość ta może być wykorzystana jako aport Gminy w ewentualnej
spółce z partnerem prywatnym w branży medycznej.

Radna Alfreda Konopka zgłosiła potrzebę uprzątnięcia trawy z poboczy kanału — prosi o
interwencję u właściciela.
Radna Aleksandra Kostrzewska zgłosiła Burmistrzowi potrzebę zmiany terminu wywozu
śmieci w sołectwie Cieciszew z wtorku na poniedziałek.

Ad. 31
Kierowi-jik BRM Bożena Mirończuk przedstawiła sprawę dot. następującej korespondencji,
która została przekazana radnym drogą mailową. Kierownik BRM Bożena Mirończuk omówiła
najważniejsze sprawy:
- pismo RIO w sprawie orzeczenia nieważności uchwały Nr 52fV111!5/2019 w sprawie zasad i
trybu przeprowadzania procedury kształtowania budżetu obywatelskiego w gminie
Konstancji-i-Jeziorna (BRM 157/2019),
- pismo Spółdzielni Lokatorsko-Własnościowej w sprawie dot. przekształcenia użytkowania
wieczystego wprawo własności z bonifikatą (BRM 155/2019 i 162/2019),
- pismo KDK dot. dotacji celowej w związku z realizacją projektu „.Muzeum Wycinanki
Polskiej” (BRM 154/2019),
- Wniosek zbiorowy pracowników obsługi Sz.P Nr 1 o podwyższenie podstawowego
wynagrodzenia (BRM 145/2019),
- pismo w imieniu nauczycieli w sprawie poparcia wniosku o możliwość uzyskania środków
finansowych za okres strajku (BR 153/2019),
- skarga Wojewody Mazowieckiego na dwie uchwały Nr 45fVIII!5/2019 w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbioru odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów,
w zamian za uiszczoną opłatę i 46/VIII/5/2019 w sprawie uchwalenia „Regulaminu utrzymania
czystości i porządku na terenie Gminy Konstancin-Jezioma (BRM 177/2019) — przekazano do
Burmistrza w sprawie udzielenia odpowiedzi do sądu,
- postanowienie Komisarza Wyborczego w Warszawie w sprawie wygaśnięcia mandatu
radnego Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna (BRM 186”2019),
- procedurę absolutoryjną za 2018r.

Ad. 32
Kierownik BRM Bożena Mirończuk poinformowała 0:

- przekazaniu skargi w przedmiocie cyt.: „ naruszenia procedury administracyjnej przez
Radnych ...„ a także „manipulacji i mataczeniu..” do Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego
w Warszawie (BRM 0004. 72.2019),
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- skardze na pracownika Urzędu (BRM 191/2019)
W wyniku głosowania: za- 11, przeciw-1, wstrzymało się -0 Rada Miejska przekazała skargę
do Burmistrza,
- skardze na pracownika Urzędu (BRM 95/2019)
W wyniku głosowania: za- 10, przeciw-1. wstrzymało się -1 Rada Miejska przekazała skargę
do Burmistrza.

Przewodnicząca Rady Agata Wilczek o godz. 18.00 poinformowała, że porządek obrad został
wyczerpanY i zamknęła obrady VII sesji.
Wszystkie głosowania imienne stanowią załącznik do niniejszego protokołu.
(Szczegóły zawiera nagranie na płycie CD, która stanowi integrainą część protokołu).
Protokół sporządziła:
Mariola Pietras

PRZEWODNICZĄCA
RADY$IFJK7

Agata Wilczek



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z VI sesji.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,

Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, lzabella Wieczorek,

Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak,

Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Irena Śliwka

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 10:21
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Powołanie Komisji Uchwał i
Wniosków.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy

Gołębiowski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena

Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka,

Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Komosa

BRAK GŁOSU (1)
Renata Dąbrowska

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 12:09
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały budżetowej na rok 2019.

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska,
Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 13:08

wyt”rue eE44). 5



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Konstancin — Jeziorna na lata 2019-2023.

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (13)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska,

Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek,
Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Irena Śliwka, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Ignacy Gołębiowski

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 13:11
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
przekazania projektu regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania ścieków do zaopiniowania
Dyrektorowi Regionalnego Zarządu Gospodarki
Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego
Wody Polskie w Warszawie.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,

Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella

Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 13:14
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały nr 33/VIII/4/2019 Rady Miejskiej
Konstancin — Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r. w
sprawie szczegółowych zasad przyznawania i
odpłatności za usługi opiekuńcze, specjalistyczne
usługi opiekuńcze (z wyłączeniem specjalistycznych
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi) oraz szczegółowych zasad
częściowego lub całkowitego zwolnienia z
odpłatności i trybu ich pobierania.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,

Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, zabella

Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz

Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019,0 godz. 13:18
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały nr 34/VIII/4/2019 Rady Miejskiej
Konstancin — Jeziorna z dnia 29 stycznia 2019 r. w
sprawie podwyższenia kryterium dochodowego
uprawniającego do przyznania nieodpłatnie pomocy
w zakresie dożywiania dla osób objętych wieloletnim
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu”
na lata 2019-2023 i określenia zasad zwrotu
wydatków poniesionych na świadczenia przyznane w
ramach programu.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Baj kowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,
Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 13:22
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
uchwalenia wieloletniego gminnego programu
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata
2019-2023.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska,

Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, lzabella Wieczorek, Renata
Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz

Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 13:25
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
oceny zasobów pomocy społecznej w oparciu o
analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej
Gminy Konstancin — Jeziorna za rok 2018.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,
Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 13:28
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie

nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin

— Jeziorna prawa własności nieruchomości gruntowej

położonej w gminie Konstancin — Jeziorna

stanowiącej działkę ewidencyjną numer 83/2 z
obrębu 0015 Obory—Lyczyn.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,

Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella

Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz

Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 14:11
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie

nabycia do zasobu nieruchomości Gminy Konstancin

— Jeziorna prawa własności części nieruchomości

gruntowej położonej w Konstancinie — Jeziornie przy

ulicy Swietlicowej stanowiącej projektowane działki

gruntu numer 14/4 112/8 z obrębu Ol-16.

ZA: 15, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:

ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,

Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska,

Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata

Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Irena Śliwka

BRAK GŁOSU (1)

Alfreda Konopka

NIEOBECNI (3)

Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 14:37
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego

za 2018 rok Samodzielnego Publicznego Zespołu
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Konstancinie —

Jeziornie.

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (7)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Alfreda Konopka, Iwona

Siudzińska, Renata Wieczorek, Agata Anna Wilczek

PRZECIW (3)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Włodzimierz Wojdak

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Ignacy Gołębiowski, Aleksandra Kostrzewska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,

Bożena Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (2)
Bogusław Komosa, Irena Śliwka

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 14:50
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zniesienia formy ochrony z drzewa uznanego za
pomnik przyrody w granicach administracyjnych
Gminy Konstancin-Jeziorna.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska,
Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019,0 godz. 14:53
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego sołectwa Czernidła.

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska,
Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (1)
Bogusław Komosa

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 14:56
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
uchylenia uchwały w sprawie przystąpienia do
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego dla działki o nr ewid. 28/2 oraz
fragmentu działki o nr ewid. 38 z obrębu ewid. 0013
(Kierszek) gm. Konstancin — Jeziorna.

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (15)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska,
Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

BRAK GŁOSU (2)
Bogusław Komosa, Alfreda Konopka

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 14:59
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w spa rwie
powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na
ławników do sądów powszechnych

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska,
Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena
Wierzbicka, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Agata Anna Wilczek

BRAK GŁOSU (2)
Ignacy Gołębiowski, Włodzimierz Wojdak

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 16:03
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie w
sprawie zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady
Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia
2018r.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,
Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak,
Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 16:07
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały Nr 24/VIII/3/2018 Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna z dnia 19 grudnia 2018r. (0, KB)

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska,
Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Ignacy Gołębiowski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 16:09
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Stanowisko w spr. drogi 724

za: 14, przeciw: 0, wstrzymało się: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
za (14)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Bogusław Komosa, Alfreda Konopka, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

wstrzymało się (2)
Ignacy Gołębiowski, Aleksandra Kostrzewska

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Głowacki

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 16:15



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie skarg.BRM
95/2019 - przekazanie

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (10)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski,
Adam Grzegorzewski, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Agata Anna Wilczek,
Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Alfreda Konopka

BRAK GŁOSU (6)
Anna Borowska, Arkadiusz Głowacki, Aleksandra Kostrzewska, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka

NIEOBECNI (3)
Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 17:20
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie skarg.BRM
191/2019 - przekazanie

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA(11)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski,
Adam Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Iwona Siudzińska, Piotr Wasilewski, Agata
Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

BRAK GŁOSU (6)
Anna Borowska, Arkadiusz Głowacki, Aleksandra Kostrzewska, Izabella Wieczorek,
Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka

NIEOBECNI (3)
Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019,0 godz. 17:19
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Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek - o pisemna opinię
prawną czy istnieją jakiekolwiek ograniczenia w
dysponowaniu przez Gminę Konsyancin-Jeziorna
nieruchomością położoną przy ul. Wareckirj 1 5a,
działka ew. 105 z obrębu 03-20 a w szczególności czy
nieruchomość ta może być wykorzystana jaki aport
Gminy w ewentualnej spółce z patrnerem prywatnym
branży medycznej

za: 12, przeciw: 1, wstrzymało się: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
za (12)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Adam
Grzegorzewski, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Arkadiusz Zewar

przeciw (1)
Bogusław Komosa

wstrzymało się (3)
Ignacy Gołębiowski, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (2)
Arkadiusz Głowacki, Agata Anna Wilczek

NIEOBECNI (3)
Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 16:57

\Nygncwr w ye-n



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: UCHWAŁA W SPRAWIE
ZESPOŁU DS. POWOŁANIA ŁAWNIKÓW W PKT 26

za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
za (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,
Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 10:1 5

Vygnecwano wyierni Scs;a. I 9



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Wpkt 28 projekt uchwały w
sprawie zmian w składach Komosji - zmiana
porządku obrad

za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
za (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,
Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 10:17

Wygenercwaro W „icmie ESesa.r,i 2Oi-O5-)5 5:231



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: W pkt 29 - Stanowiskow spr.
drogi 724 - zmiana porządku obrad

za: 18, przeciw: 0, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
za (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska,
Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Alfreda Konopka,
Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella
Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz
Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 10:19

Wyg.ne cwar W D1 9 C5 „.231



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: WNIOSEK DOTYCZY MPZP
DZIAŁKI 6/3 OBRĘB 03-2 3 - WIELKOŚĆ DZIAŁK DLA
ZABUDOWY JEDNORODZINNEJI MINIMUM 600 M2
DLA ZABUDOWY BLIŹNIACZEJ 800 M2

za: 9, przeciw: 8, wstrzymało się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
za (9)
Krzysztof Bajkowski, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław Komosa, Piotr
Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Włodzimierz
Wojdak

przeciw (8)
Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Alfreda Konopka, Aleksandra
Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Agata Anna Wilczek, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (4)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 1 5:33



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: wniosek w spr. Muzeum
Wycinanki w Konstancinie-Jeziornie - wniosek w
załączeniu

za: 11, przeciw: 4, wstrzymało się: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
za (11)
Krzysztof Bajkowski, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Adam Grzegorzewski,
Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek,
Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

przeciw (4)
Anna Borowska, Bogusław Komosa, Iwona Siudzińska, Bożena Wierzbicka

wstrzymało się (2)
Ignacy Gołębiowski, Piotr Wasilewski

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Głowacki

NIEOBECNI (3)
Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński, Irena Śliwka

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 16:51

Wyceno.yaio w ystemie eS; 2O1-)6--5 I 524:C5



Konstancin-Jeziorna, 28 maja 2019 r.

STANO WISKO nr 1

RADY MIEJSKIEJ KONSTANCIN-JEZIORNA

podjęte podczas obrad VIII sesji w dniu 28 maja 2019r.

w sprawie drogi 724 - obwodnicy Góry Kalwarii — Konstancina-Jeziorny - Warszawy

1. Gmina Konstancin-Jeziorna jest jedynym uzdrowiskiem na Mazowszu i biorąc pod
uwagę jej uzdrowiskowy charakter Rada Miejska Konstancin-Jeziorna wyraża swoje
zaniepokojenie brakiem jakichkolwiek działań związanych z budową obwodnicy drogi
724. Najważniejszym przedsięwzięciem inwestycjnym gminy Konstancin-Jezorna,
który ograniczy w dużym stopniu ruch komunikacyjny na głównych ulicach
uzdrowiska - jest budowa obwodnicy drogi 724, która zgodnie z projektem ma zostać
poprowadzona w całości nowym śladem, tworząc połączenie obwodnic Konstancina
Jeziorny i Góry Kalwarii. Planowana droga znacznie ograniczy ruch komunikacyjny na
drogach istniejących poprowadzonych przez środek strefy A ochrony uzdrowiskowej.
Dla potrzeb realizacji tej drogi został sporządzony a następnie uchwalony miejscowy
plan zagospodarowania przestrzennego obwodnicy drogi nr 724 wraz z terenami
przyległymi, zatwierdzony Uchwałą Nr 538/IV/34/2006 Rady Miejskiej Konstancin
Jeziorna z dnia 23 maja 2006 r., opublikowaną w Dzienniku Urzędowym
Województwa Mazowieckiego Nr 178 z dnia 6 września 2006 r. „ poz. 6941. W
związku z planowaną inwestycją, w maju 2013 r., w sali posiedzeń Rady Miejskiej w
Konstancinie-Jeziornie uroczyście podpisano umowę na opracowanie koncepcji i
uzyskanie decyzji środowiskowej dla nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 724 -

obwodnicy Konstancina-Jeziorny i Góry Kalwarii. W wyniku tych prac 19 listopada
2013 r. w Zespole Szkół nr 3 przy ul. Bielawskiej 57 w Konstancinie-Jeziornie odbyły
się konsultacje społeczne w sprawie planowanej lokalizacji obwodnicy Konstancina
Jeziorny i Góry Kalwarii. Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich oraz projektanci
przedstawili mieszkańcom gminy wstępny projekt przebiegu drogi.

2. Rada Miejska Konstancin-Jeziorna zwraca się do Mazowieckiego Zarządu Dróg
Wojewódzkich w Warszawie o przedstawienie aktualnego stopnia realizacji budowy
obwodnicy drogi 724.



3. Rada Miejska Konstancin-Jeziorna zwraca się do Mazowieckiego Zarządu Dróg
Wojewódzkich w Warszawie o podanie terminu realizacji inwestycji obwodnicy Góra
Kalwaria

— Konstancin-Jeziorna —Warszawa.

4. Rada Miejska Konstancin-Jeziorna zobowiązuje Przewodniczącego Rady Miejskiej
Konstancin-Jeziorna do przekazania niniejszego stanowiska Dyrektorowi
Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Warszawie.



Konstancin- Jeziorna 27 maja 2019

Szanowni Państwo Radni, Szanowny Panie Burmistrzu!

W związku z niepokojącą informacją jaka dotarła do nas o propozycji zorganizowania Gali
Sportu w naszej gminie we wrześniu, zwracamy się z uprzejmą prośbą o zmianę tego terminu na
czerwiec 2019 —jeszcze przed zakończeniem roku szkolonego.

Wrześniowy termin uważamy za wyjątkowo niefortunny, gdyż część dzieci, które w roku
szkolnym 2018/19 odniosły znaczące sukcesy sportowe to uczniowie klas ósmych szkół
podstawowych i klas trzecich gimnazjum — te dzieci we wrześniu nie będą już uczniami szkół w naszej
gminie. Koniec roku szkolnego jest właściwym momentem na podsumowanie sezonu sportowego
oraz wspólne świętowanie sukcesów wraz z kadrą szkół, pod której skrzydłami dzieci te sukcesy
odniosły.

Tradycją w szkołach jest to, że uczniowie są nagradzani za swoje osiągnięcia na koniec roku
szkolnego, a nie na początku kolejnego roku szkolnego, czerwiec jest więc jedynym właściwymi
terminem dla tego typu uroczystości.

Uznajemy za karygodny fakt, iż dyrekcja GOSIR nie podjęła stosownych działań we
wcześniejszym terminie, a wręcz pierwotnie zaniechała organizacji tej bardzo ważnej uroczystości.
W czasach, gdy wiele mówi się o promocji sportu i zdrowych nawyków wśród młodzieży, ważnym jest
zachęcanie młodych ludzi do wszelkich aktywności sportowych i nagradzanie sukcesów na tym polu.
Gala ma więc duże znaczenie edukacyjne i będzie inspirować młodzież do podejmowania wysiłków
w dziedzinie aktywności sportowej.

Nawet jeżeli uroczystość miałaby skromniejszą oprawę, ze względu na ograniczoną ilość
czasu, który pozostał do jej zorganizowania, wydaje nam się właściwe, by uhonorować młodych
sportowców z naszej gminy na koniec roku szkolnego.

Prosimy o zorganizowanie Gali Sportu w jedynym właściwym terminie, jakim jest koniec roku
szkolnego, czyli czerwiec 2019.

Z poważaniem Rada Rodziców Szkoły Podstawowej nr 2 w Konstancinie-Jeziornie

(1QQ-



Konstancin- Jeziorna, 27 maja 2019

Szanowny Panie Burmistrzu, Szanowni Państwo Radnil

W związku z niepokojącą informacją, jaka dotarła do nas o propozycji zorganizowania Gali

Sportu w naszej gminie we wrześniu, zwracamy się z uprzejmą prośbą o zmianę tego terminu na dzień

przypadający w roku szkolnym 2018/2019.

Wrześniowy termin uważamy za wyjątkowo niefortunny, gdyż część dzieci, które w roku

szkolnym 2018/19 odniosły znaczące sukcesy sportowe to uczniowie klas ósmych szkół podstawowych

i klas trzecich gimnazjum — te dzieci we wrześniu nie będą już uczniami szkół w naszej gminie. Koniec

roku szkolnego jest właściwym momentem na podsumowanie sezonu sportowego oraz wspólne

świętowanie sukcesów wraz z kadrą szkół, pod której skrzydłami dzieci te sukcesy odniosły.

Tradycją w szkołach jest to, że uczniowie są nagradzani za swoje osiągnięcia na koniec roku

szkolnego, a nie na początku kolejnego roku szkolnego, czerwiec jest więc jedynym właściwymi

terminem dla tego typu uroczystości.

Uznajemy za karygodny fakt, iż dyrekcja GOSIR nie podjęła stosownych działań we

wcześniejszym terminie, a wręcz pierwotnie zaniechała organizacji tej bardzo ważnej uroczystości.

W czasach, gdy wiele mówi się o promocji sportu i zdrowych nawyków wśród młodzieży, ważnym jest

zachęcanie młodych ludzi do wszelkich aktywności sportowych i nagradzanie sukcesów na tym polu.

Gala ma więc duże znaczenie edukacyjne i będzie inspirować młodzież do podejmowania wysiłków

w dziedzinie aktywności sportowej.

Nawet jeżeli uroczystość miałaby skromniejszą oprawę, ze względu na ograniczoną ilość czasu,

który pozostał do jej zorganizowania, wydaje nam się właściwe, by uhonorować młodych sportowców

z naszej gminy na koniec tego roku szkolnego.

Prosimy o zorganizowanie Gali Sportu w jedynym właściwym terminie, czyli najpóźniej na dzień

przed zakończeniem roku szkolnego, który w tym roku jest w dniu 19-06-2019.

Z poważaniem Rada Szkoły Podstawowej nr 1 w Konstancinie-Jeziornie
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Warszawa, 2! maja 2i9 roku

Wiadze Samorządowe
Rzeczyp julite.!j 1lskie1

Szano\yni Panst\yn!
1) „in an orzą ki I cr touilncgo to pieli c icto obc I łOtw / I ido”c ii i dun”ią cr 1.
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mają istomy udział w ncłnenu wladz\ publicznej i mogą samodzielnie decydowa u
co ich bezporcdiiio dotyczy. W Polsce stanowi ona takze jeden z filarow u5trojow\ch
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rakzc samorządy na szczeblu powiatowym r woje”aódzkim.
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;t skuj c IL lis. nio7lI ci „jL b loki tik ou imneąo skoku cyn ihzac jnego i”th t uL”ialc ni
Polakow w ostatnich latach, gdyby nie aktywna. przedsiębi< tcza, pełna pomyslo\y sarnorządnosL
Zasługuje na uznanie, jak wspaniale polscy samorządowcy potrafili zagospodarowac szanse
związane z członkostwem naszego kraju w Unii.
Simorząd rent ojialny współrwori władzę publiczną. Dla jego fiinkcjcmowania wielkie zriac.zcnte
nin zasada pcmocniczosci. Mowa ona, że każdy szczebel władzy powinien wykonyyać tylko
te zadania, które nie mogą byc skutecznie realizowane na szczeblu niższym. Wynika stąd postulat
r\ynou agi i wzajemneąo poszanowania swoich kompetencji przez władzę samorządowa
i centralna. Obie są f1arami naszet aństwowości, óbic mają na celu publiczne dobro,
Jgodna współpraca miydzr administracja rząd wą i samorządami jest warunkiem sprawneg.
runkejonowania państwa i najlepie sury .„Iwwaielom.
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lokalnych wspóhior — jest także wkładem w budowę silnej, nowoczesnej i dosratnic
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LISTA OBECNOŚCi RADNYCH VIII KADENCJI NA

VII SESJI W DNIU 28 maja 2019r.

Lp. Nazwisko i imię Podpis:

1. Bajkowski Krzysztof

2. Borowska Anna
„

3. Cieślawski Andrzej

4. Dąbrowska Renata

5. Głowacki Arkadiusz

6. Gołębiowski Ignacy

[7. Grzegorzewski Adam

8. Komosa Bogusław 7
9. Konopka Alfreda

10. Kostrzewska Aleksandra 1
11. Meronk Hubert

12. Siudzińska Iwona

13. S liwka Irena
• ...

14. Wasilewski Piotr

15. Wieczorek Izabella kc JEL

16. Wieczorek Renata

17. WierzbickaBożena CJ)?dL..

18. Wilczek Agata ) :(

19. Wojdak Włodzimierz

20. ZewarArkadiusz



Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej miĘdzy sesjami od 11.kwietnia 2019 r. do

28.maja 2019 r.

Zgodnie z par.12.pkt Sb Regulaminu Rady Miejskiej przedstawiam poniżej pisemną informację o
pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej między sesjami.

16. 04.2019 analiza korespondencji z sesji 11 kwietnia.

18.04-24.04.2019 podpisywanie i publikacja uchwał podjętych przez Radę Miejską na sesji
11.04.2019.

18.04,2019 Posiedzenie komisji doraźnej dot. Smogu.

24.04.2019 Praca wewnętrzna i dyżur radnego na, którym było dwóch mieszkańców.

27.04.2019 Spotkanie z kołem seniora z Grapy z Mirkowie ul. Anny Walentynowicz 24

09.05.2019 Praca wewnętrzna i dyżur radnego, na którym było dwóch mieszkańców.

1O.OS.2019 Praca wewnętrzna — przekazanie skargi mieszkańca do Pana Burmistrza.

11.05.2019 Praca wewnętrzna- zapoznawanie się z projektami uchwał na sesje 28 maja.

12.05 .2019 Obchody „Dnia Strażaka” w Parku Zdrojowym

13.OS.2019 Zwołanie na28. 05.2019 sesji Rady Miejskiej, przygotowanie porządku obrad i wysyłka
materiałów.

14.05.2019 Spotkanie z Radnymi i posiedzenie komisji budżetu.

21.05.2019 Posiedzenie połączonych Komisji Bezpieczeństwa Oświaty, Kultury i Sportu i Komisji

Budżetu i Spraw Majątkowych. Spotkanie w KDK z Towarzystwem Piękna i Zabytków Konstancina.

23.05.2019 Dyżur Radnego na, którym były dwie osoby i spotkanie z radnymi w sprawie statutu.

Stałym działaniem Przewodniczącej było dekretowanie i kierowanie do odpowiednich komisji lub
radnych napływającej korespondencji.



URZĄD MIASTA I. GMINY
KONSTANCIN-JEZIORNA

05-52 O KONST4jyCIN-JEZIORN4, ul. Piasc”:yńska 77

teł. 22 -/8-42-300. 22 48-42-30!, 22 48-42-302

Konstancin-Jeziorna. dnia 27 mąja 2019 roku

B.0057.602019

Paiii
Agata Wilczek
Przewodnicząca Rady Miejskiej

wrn.

Szanowna Pani Przewodnicząca.

Stosownie do 30 Statuw Gminy Konstancja-Jeziorna przyjętego Uchwalą Nr

14 t/VI/2011 Rady Miejskiej Konstancin-Jeziorna z dnia 13 września 2011 r. (Dziennik

Urzędowy Województwa Mazowieckiego z 2011 r. Nr 208. poz.6258) składam informację

o swej pracy i pracy Urzędu w okresie między sesjami Rady Miejskiej, według stanu na dzień

27 maja 2(9 roku:

17 kwietnia 2019 roku

Spotkanie z przedstawicielami PGE w sprawie wydania Gminie nieruchomości gminnej,

działki nr ew. 36 z obrębu 01-22 i uzgodnienie poszerzenia przejścia miedzy ul, Piaseczyńską

a ul. Elektryczną.

24 kwietnia 2019 roku

Spotkanie z przedstawicielami Akademii Pilki Ręcznej Panem Sławomirem Szmalem

i Grzegorzem Traczykiem w sprawie uruchomienia Akademii Piłki Ręcznej dla klas 1-III

w Konstancin-Jeziornic.

30 kwietnia 2019 roku

Spotkanie z Komendantem Powiatowym Państwowej S traży Pożarnej Panem Leszkiem

Szcześniakiem w sprawie obchodów” Dnia Strażaka w Konstancinie-Jeziornie.

07 maja 2019 roku

Spotkanie z nauczycielami i uczniami z Krzemieńca (Ukraina) w ramach wymiany mlodzieży

z miastami partnerskimi.

Udział w posiedzeniu Zarządu Województwa Mazowieckiego w sprawie ścieżek rowerowych

komunikacyjnych w ramach ZIT.



26 majt 2(h9 ro}

Otwarcia le[niego sezonu muzycznego w amfteatrze. Koncert Sławka Uniatowskiego.

27 maka 2019 roku

Gala Samorządu w Hugonówce połączona z wręczeniem statuetek Wolontariusz Roku 201 8

w gminie Konstancin-Jeziorna.

Z poważaniem



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie nabycia do zasobu
nieruchomości Gminy Konstancin — Jeziorna prawa własności nieruchomości
gruntowej położonej w gminie Konstancin — Jeziorna stanowiącej działkę
ewidencyjną numer 83/2 z obrębu 0015 Obory — Łyczyn.

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (18)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław

Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata

Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak, Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 14:11



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż
na rzecz użytkownika wieczystego nieruchomości położonych na terenie Gminy
Konstancin —Jeziorna w obrębach geodezyjnych 0015 Obory—Łyczyn oraz 0016
Obory.

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA (10)
Anna Borowska Andrzej Cieślawski Renata Dąbrowska, Ignacy Gołębiowski Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska Iwona
Siudzińska Piotr Wasilewski, Agata Anna Wilczek Arkadiusz Zewar

PRZECIW (1)
Bogusław Komosa

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Krzysztof Bajkowski Arkadiusz Głowacki Irena Śliwka Izabella Wieczorek Renata Wieczorek Bożena Wierzbicka, Włodzimierz
Wojdak

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski Hubert Meronk Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019 o godz. 14:20



Wyniki glosowania

Głosowano w sprawie: udzielenie bonifikaty 10% od ceny sprzedaży
nieruchomości położonych na terenie gminy Konstancin — Jeziorna w obrębach
geodezyjnych OÓIS Obory—Łyczyn oraz 0016 Obory.

za: 16, przeciw: 0, wstrzymało się: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
za (16)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław

Komosa, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata Wieczorek, Bożena
Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

wstrzymało się (1)
Alfreda Konopka

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019, o godz. 14:31



Wyniki głosowania

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na
udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży nieruchomości położonych na terenie
gminy Konstancin — Jeziorna w obrębach geodezyjnych 0015 Obory — Łyczyn
oraz 0016 Obory.

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3

Wyniki imienne:
ZA(17)
Krzysztof Bajkowski, Anna Borowska, Andrzej Cieślawski, Renata Dąbrowska, Arkadiusz Głowacki, Ignacy Gołębiowski, Bogusław
Komosa, Alfreda Konopka, Aleksandra Kostrzewska, Iwona Siudzińska, Irena Śliwka, Piotr Wasilewski, Izabella Wieczorek, Renata
Wieczorek, Bożena Wierzbicka, Agata Anna Wilczek, Włodzimierz Wojdak

BRAK GŁOSU (1)
Arkadiusz Zewar

NIEOBECNI (3)
Adam Grzegorzewski, Hubert Meronk, Sławomir Stoczyński

Głosowanie zakończono w dniu: 28 maja 2019,0 godz. 14:32


